

# TWGHs Wong Fut Nam College

Address: 1C, Oxford Road, Kowloon Tong, Hong Kong.

Tel.: 2336 9151 Fax:2336 3114

<b>Office Use Only</b>
Application No.

## Application for Admission – S1 Discretionary Places (2018-19)

Student Reference Number ( S T R N ) (\*Refer to Primary 6 Student Record Form)

--	--	--	--	--	--	--	--	--

Name in Chinese: \_\_\_\_\_

Name in English: \_\_\_\_\_ (As printed on HKID Card)

Date of birth (dd/mm/yyyy): \_\_\_\_\_ Age: \_\_\_\_\_

Place of birth: \_\_\_\_\_ Sex: \_\_\_\_\_

HKID No.: \_\_\_\_\_ Telephone No.: \_\_\_\_\_

Address: \_\_\_\_\_

Name of Primary School attended: \_\_\_\_\_

Name of Parent / Guardian: \_\_\_\_\_ Telephone No.: \_\_\_\_\_

Student's Recent Photo
------------------------------

### P5 Final Exam & P6 First Exam Results :

Year	Chinese	English	Maths	General Studies	Computer	Putonghua			Conduct	Position (if available)	Days of Absence	Remarks
<b>P5</b> Final Term												
<b>P6</b> First Term												

### Achievements in outside school competitions: (for students who won awards in outside school competitions)

	Name of competition	Award (Year)
Sports		
Music		
Art		
Speech		
Others		

**Note: Please refer to notes for application overleaf.**

### Extra-curricular Activities

Year	Activities

### Additional Information

--

Signature of Parent / Guardian: \_\_\_\_\_ Date: \_\_\_\_\_

### Notes for Application for S1 Discretionary Places

1. Eligibility: Students with good academic results in Chinese, English, Mathematics ( Grade **A** in at least ONE subject ) in P5 Final Exam and P6 First Term Exam. Grade **B** or above should be attained in other subjects. Applicants should be awarded Grade **B+** or above in Conduct.
2. Application forms can be obtained from the school reception desk from 1 December 2017 or downloaded from school's homepage 【<http://www.twghwfn.edu.hk>】
3. The completed application form must be returned to the School Office **IN PERSON** from 2 January to 17 January 2018 during office hours with the following documents attached:
  - ✓ P5 and P6 school reports (copies)
  - ✓ P6 Student Record Form issued by EDB (copy)
  - ✓ Application Form for S1 Discretionary Place issued by EDB (whole set)
  - ✓ A self-addressed and stamped (\$2.0) envelope
4. For environmental reason, **please DON'T submit your application documents in clear files / folders.** All data collected are used for application purpose only and will be destroyed afterwards. **(Recommendation letter from primary school is NOT required.)**
5. Number of discretionary places for admission to Secondary One in September 2018 is **48**. (to be confirmed by EDB)
6. Applicants should only apply for S1 places in **a MAXIMUM OF TWO Secondary Schools** participating in the SSPA system. Otherwise, their application will be disregarded. **Only short-listed applicants** will be invited to attend an interview on 24 March 2018. The related arrangements will be announced later.
7. Results announcement: Successful applicants will be notified through their primary schools by the SSPA Section of the Education Bureau on 10 July 2018. Applicants NEED NOT contact our school for information.

### Selection Criteria

1. Position in the Rank Order List provided by the Education Bureau: **50%**
  2. Student's performance in our interview: **40%**
  3. Student's talents and extra-curricular activities: **10%**
- Note: Interviews will be arranged with students based on their performance in item (1) and (3), only short-listed students will be invited for the interview on 24 March 2018 (Saturday). Interview list will be posted on the school homepage on 12 March.**

Office hours : Monday to Friday (9:00a.m. to 12:00p.m.) (1:30p.m. to 4:30p.m.)  
Saturday (9:00a.m. to 12:00noon)

# 東華三院黃笏南中學

地址：香港九龍塘牛津道一號C

電話：2336 9151 傳真電話：2336 3114

學校專用

編號：

## 中一自行分配學位申請表 (2018 -19)

學生編號 (STRN) (\*參考小六學生資料表)

--	--	--	--	--	--	--	--	--	--

姓名：(中文) \_\_\_\_\_

(英文) \_\_\_\_\_ (與香港身份證相同)

出生日期：\_\_\_\_\_年\_\_\_\_\_月\_\_\_\_\_日 年齡：\_\_\_\_\_

出生地點：\_\_\_\_\_ 性別：\_\_\_\_\_

香港身份證號碼：\_\_\_\_\_ 住宅電話：\_\_\_\_\_

住址：\_\_\_\_\_

就讀小學：\_\_\_\_\_

家長 / 監護人姓名：\_\_\_\_\_ 電話號碼：\_\_\_\_\_

相  
片

小五下學期及小六上學期成績：

年級	中	英	數	常	電	普			操	名	缺	評
	文	文	學	識	腦	通			行	次	日	語
						話				(如有)	席數	
五下												
六上												

校外公開比賽成績：(本表只供曾參加公開比賽及獲得獎項的同學填寫)

	公開比賽名稱	所獲獎項【年份】
體育		
音樂		
美術		
朗誦		
其他		

附註：請細閱背頁之申請須知。

### 課外活動:

年份	活動

### 附加資料

--

家長 / 監護人簽署： \_\_\_\_\_

日期： \_\_\_\_\_

### 申請中一自行分配學位須知

- (1) 申請資格： 小五下學期及小六上學期，校內考試中、英、數三科成績優良（三科中至少一科為 **A** 級），其他科目成績達 **B** 級或以上，操行須達 **B+** 級或以上。
- (2) 申請表格可於 2017 年 12 月 1 日起到本校接待處索取或於網上下載【本校網址為 <http://www.twghwfns.edu.hk>】。
- (3) 填妥的申請表格，必須於 2018 年 1 月 2 日至 1 月 17 日期間親身交回本校，並附上以下文件：
  - ✓ 小五及小六成績表副本
  - ✓ 教育局派發之小六學生資料表副本
  - ✓ 教育局派發之中一自行分配學位申請表（一式三份）
  - ✓ 貼上 \$2.0 郵票的回郵信封乙個
- (4) 為免浪費資源，請勿將申請表及有關證明文件套在透明資料簿（Clear File / Folder）內呈交，一切資料只作學位申請之用，完成後將全部銷毀。（學生無須呈交學校推薦信）
- (5) 本年度可供申請的中一自行分配學額為 48 名。（待教育局核實公佈）
- (6) 申請人只可向最多兩所中學提出申請，否則會被取消申請資格。只有部份申請人會獲邀參加 3 月 24 日舉行之面試，面試安排將另行通告。
- (7) 結果公佈： 考生取錄與否，由校方直接通知教育局。教育局將於 2018 年 7 月 10 日公佈派位結果，考生不必來電查詢。

### 中一收生標準

- (1) 教育局發給本校的學生成績排行次序佔 50% ；
- (2) 學生在本校面試的表現佔 40% ；
- (3) 學生的才藝和課外活動佔 10%

注意： 本校會就學生在（1）（3）項的表現安排面試，只有部份學生可獲本校面試，

日期為 2018 年 3 月 24 日（星期六）。申請人可於 3 月 12 日起在本校網頁查看面試名單。

本校辦公時間： 星期一至五（上午 9:00 至 12:00，下午 1:30 至 4:30）

星期六（上午 9:00 至 12:00）